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英语手抄报内容：趣味英语谜语
　　The more you take away, the bigger I become. What am I?
　　【谜底：A hole.】
　　What never asks any questions but always gets answers?
　　【谜底：A doorbell】
　　Where did Columbus stand when he discovered America?
　　【谜底：On his feet.】
　　What 5-letter word has 6 left when you take 2 letters away?
　　【谜底：Sixty.】
　　Who may marry many a wife and stay single all of his life?
　　【谜底：A priest.】
英语手抄报资料：大学生活的英语作文
　　It has been two years since I first got to university. Some of my classmates say that the college life is boring, because they have plenty of time but do not know what to do. However, from my point of view, the campus life in college is interesting and colorful as long as you make it meaningful.
　　距我第一次去上大学已经两年了。我有的同学说大学生活很无聊，因为他们有很多时间却不知道做什么。但是，在我看来，只要你把它变得有意义，大学校园生活是有趣且丰富多彩的。
　　In the first semester in college, I didn't relax and I still worked hard as I was in the senior school. I usually spent two hours in study at night and I went to the classroom forautonomous learning.But the difference is that I have many extracurricular activities. For example, I went to the English Corner regularly on Tuesday night, in which I could practice my spoken English and make friends with common interests.
　　大学第一个学期，我没有放松，仍然像在高中一样努力学习。晚上我经常花两个小时学习，我会到教室自习。但是不同的是我有很多课外活动。比如，我每周二晚上都去英语角，在那我可以练习我的口语，和有共同兴趣的人交朋友。
　　Besides, I join the Student Union of my department. In the Student Union, I have a group of workmates who work hard together and support to each other. Actually, it looks like a big, warm family that we can share our lives together. During various activities, I realize the importance of team spirit that helps us go further.
　　此外，我参加了系里的'学生会。在学生会里，我有一群同事，我们一起努力工作并且互相支持。在各种各样的活动中我意识到团队精神的重要性，它能帮助我们走得更远。
　　Finally, college is great stage to improve a student and show one's abilities. In college, I know more about our society and get more channels to explore the outside world. I realize that I am not only a student but also an adult who is preparing to step into the society.
　　最后，大学是提高学生和展现一个人能力的大舞台。在大学里，我对社会有了更多的认识，同时获得了更多探索外面世界的渠道。我意识到我不仅是一个学生也是一个即将踏入社会的成年人。
　　In short, I cherish my life in college campus and I will try hard to make it colorful as well as meaningful.




